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Abstract (en)
[origin: CN110726115A] A lighting device (DE) includes a support wall (PS) and at least one module (ME1). The module includes: a source that
generates photons; a lens (L) that acts on the generated photons so that these photons move towards the front area (QA) and participate in the
selected photometric function; an upper shell (C1) And the lower shell (C2), each of which has an elongated shape in the direction of the front region
(YA) and is connected to each other by defining an internal space. The lens (L) is firmly installed in the internal space. The upper case (C1) includes
a first rear portion (PR1) defininga groove (LA) connected in parallel to the support wall (PS). The source is mounted at least partially in the groove.

Abstract (fr)
Un dispositif d'éclairage (DE) comprend au moins un module (ME1) comportant :- une source générant des photons,- une lentille (L) agissant sur les
photons générés pour qu'ils se dirigent vers une zone avant (ZA) et participent a une fonction photométrique choisie,- une paroi de support (PS),-
des coques supérieure (C1) et inférieure (C2) présentant chacune une forme allongée en direction de la zone avant (ZA), et solidarisées entre elles
en définissant un espace interne dans lequel est installée fixement la lentille (L), la coque supérieure (C1) comprenant une premiére partie arriére
(PR1) définissant un logement (LA), dans lequel est installée au moins partiellement la source, et couplée a la paroi de support (PS).
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